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Protokół z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta 

Odbytego w dniu 24 stycznia 2019 roku 

W pokoju 207 o godzinie 7:00 

 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Założenia dotyczące handlu w centrum Wisły (uwzględniając wytyczne parku kulturowego) 

3. Sprawy bieżące 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Radny Rafał Skurzok rozpoczął posiedzenie komisji od powitania wszystkich 

przybyłych i poprosił o przyjęcie protokołu z dnia 13 grudnia 2018 roku. Za przyjęciem protokołu: 

wszyscy jednogłośnie „za”.  

Ad. 2 

Na wstępie Przewodniczący Komisji Radny Rafał Skurzok podziękował Burmistrzowi Miasta 

Tomaszowi Bujokowi za przygotowany materiał. Oznajmił, że członkowie komisji mieli możliwość 

wcześniejszego zapoznania się z materiałem i zapytał, czy są jakieś pytania do  tego opracowania. 

Radni zgodnie stwierdzili, że priorytetem jest zlikwidowanie starych, drewnianych budek na Placu 

Hoffa i zastąpienie ich nowoczesną konstrukcją.  Dyskutowano jak powinny wyglądać nowe budki  i z 

czego zostać zbudowane. W następnej kolejności rozmawiano o opłacie targowej. Członkowie komisji 

rozważali możliwość wprowadzenia elektronicznego poboru opłaty. W trakcie dyskusji padł pomysł 

zrobienia wiślańskiego certyfikatu w kategorii rękodzieło- dla twórców wiślańskich.  

W związku z powyższym wystosowano trzy wnioski do Burmistrza Miasta Wisła: 

1.   „powołanie zespołu ekspertów w celu nadania wiślańskiego certyfikatu rękodzielnictwa 

nadawanego przez Burmistrza Miasta Wisła”.  Głosowanie za  przyjęciem wniosku: wszyscy 

jednogłośnie za”. 

2. „rozpoznanie możliwości wprowadzenia wpłatomatu (rejestratora) poboru opłat”. 

Głosowanie za przyjęciem wniosku: wszyscy „za”. 

3. „likwidacja drewnianych straganów z Placu Hoffa i zastąpienie ich nowoczesną konstrukcją 

zaprojektowaną przez Politechnikę Śląską - Wydział Architektury”. Głosowanie za przyjęciem 

wniosku: wszyscy jednogłośnie „za”. 
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Na koniec tego punktu posiedzenia Przewodniczący Komisji Rafał Skurzok poprosił o przyjęcie 

przygotowanego materiału, który został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rafał Skurzok przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad – sprawy bieżące.  

W punkcie tym poruszano kwestie: 

- namiotu na Placu Hoffa, który jest rozkładany  podczas większych imprez. Według członków komisji 

namiot szpeci otoczenie i należy zastanowić się nad zasadnością rozkładania namiotu. 

- projektowanej zmiany w opłacie za śmieci dotyczącej działalności gospodarczych 

 

Na koniec posiedzenia Przewodniczący Komisji Radny Rafał Skurzok podziękował za udział w 

posiedzeniu i zakończono obrady komisji. 

 

 

               Protokołowała                                                                    Przewodniczący Komisji 

        Inspektor Justyna Pilch                                                                Radny Rafał skurzok 

 

 

 


